
Årsberetning Allianseidrettslaget Manglerud Star 2020    

 

Alliansestyret Manglerud Star har hatt to møter, grunnet Corona har vi kun på det første vært samlet 
på kontoret i Manglerudhallen. Møte nr. 2 ble holdt via Teams. 

Det har vært til stor fordel at sammensetningen av styret har bestått av styrelederne fra MS Hockey 
Elite og Bredde, MS Fotball og SMK. 

Via møtene har vi fått god informasjon om dagssituasjonen i de forskjellige avdelinger blitt godt kjent 
med hverandre og lagt grunnlaget for et godt samarbeid på tvers av sportsgrener i klubben. 

På grunn av Coronasituasjonen har aktivitetsnivået i Manglerud Star vært vanskelig å håndtere 
grunnet de restriksjoner som til enhver tid har blitt lagt av Oslo Kommune. 

På møtene har Ivar Johnsen holdt presentasjon og informasjon om fremdrift  med «Prosjektet 
Manglerud Idrettspark». Spennende med tanke på utvidelsen av fotballbanen og området rundt med 
lysløypen som vurderes gjenåpnet. 

Parkeringsforholdene rundt idrettsanlegget er fremdeles et problem som ikke er løst tilfredsstillende. 

Styret ser frem mot en gjenåpning av Oslo og normal idrettsaktivitet på Manglerud igjen. 

 

12. mai 2021 

For Alliansestyret i Manglerud Star  

Jan Kristiansen 

Styreleder 

 

  

 


